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Met het oog op het PO met DGV, is mogelijk al geweest.
Maar toch:

In het uitvoeringsclubje hoorden we vanochtend dat er meerdere GGD’en en huisartsen willen gaan samenwerken. Ook in

Rotterdam komen dergelijke initiatieven op. Dat is in ieder geval al een mooie ontwikkeling irt opschaling. Misschien dat GGD

GHOR hier al een beter beeld van heeft?

Een belemmering schijnt nog wel te zijn dat gemeenten ook huren vragen voor ruimtes aan GGD’en. Dit belemmert GGD’en dan

weer om zomaar ruimtes te delen met huisartsen.

We willen deze belemmering weghalen door te kijken naar financiering (zo nodig).
Hierover is mogelijk nog wel nader overleg nodig va et VNG. Het principe zou moeten zijn dat gemeenten hun

sporthallen ‘om niet’ ter beschikking stellen. Als het niet lukt, dan willen we inspringen.

Wij zijn iig al bezig met een brief aan de VNG (in afrondende fase, maar concept zou dan in zo'n overleg besproken kunnen

worden).

Tot zover nu, we komen zsm weer op de lijn..

Groeten,

ver:IEEEI (ED
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Onderwerp: FW: voortgang opschaling

or cx |
Nav je mail daarnet met vraag over de opschaling. Hieronder, hierbij de stand van zaken tot nu toe.

Nog geen enorme financiéle plannen dus..

Nu hadden we net wel uitvoeringsoverleg met de mensen van PG, die ons helpen. Het ging daar over de locaties die GGDén

huren van gemeenten. In Rotterdam zijn hierover vragen gerezen. Het lijkt op veel plekken in het land er nu naartoe te gaan dat

huisartsen en
‘an

afspraken maken over locatiegebruik. Goeie ontwikkeling iig!
Sowieso ware en ik al bezig met een brief aan de VNG.

Se
via HOR contact over een locatievraag en met jou contact gezocht.

e proberen even te stroomlijnen hoe we eea nu goed regelen. Een aantal acties nodig:
1. Onderling overlegje met jou over wat ons te doen staat...| JE reoelt wat...

2. Afspraak VNG, mogelijk door om afspraken te maken over mogelijke vergoeding huur locaties door gemeenten aan

GGD’en. (moet nl liefst gratis, maar als, dan wil VWS tegemoet komen). Hoe regel je dat centraal vanuit VNG iom VWS.

3. Brief naar VNG.

4. Contact met GGD GHOR hierover....(via IRL’ )-
Zoiets zie ik in lijn voor me.

ens?

Groeten,
5.1.2e
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Onderwerp: voortgang opschaling

Hoi,

Ik kreeg vanBE: het verzoekje om de stand van zaken vwb de opschaling mee te geven tbv het overleg met DGV morgen. Nu

was ik toch van plan iets op te schrijven, dus..

eo Zoals jullie weten heeft nu binnen het RIVM Deloitte de opdracht om het onderwerp ‘opschaling’ op te pakken, nadat we

een eerste exercitie hebben gehad met een aantal medewerkers van het RIVM, waarin vooral wat indicaties van mogelijke

capaciteit per partij (GGD, huisartsen, ziekenhuizen) kwam, maar nog geen uitwerkingsaanpak.

e Deloitte is nu ook weer begonnen met een brainstorm, met een plakkertjesessie op maandagavond. Hieraan hebben

en ik deelgenomen, naast een aantal RIVMers en Deloitte mensen. van RIVM gaf aan dat ze het idee had dat

dit weer net zoiets was als de eerste sessie die in de zomer zijn gedaan en waarop de keuzes van nu zijn gemaakt. Onze

indruk was ook dat hieruit niet veel verder kan worden gekomen dan ideeen en trefwoorden hoe opschaalbaarheid eruit

kan zien, dus:

o Meer, vooral grootschalige locaties;

Meer regie/aansturing van de opschaling

Samenwerking tussen de uitvoerders (wordt al gezien bij GGDen met huisartsen).

Inzet van personeel bijeenbrengen, co-assistenten inzetten.

24/7 prkken.

Niet bang zijn voor overcapaciteit/overdimensionering.

o Plan B ziekenhuizen uitwerken.

e Deloitte gaat de ideeen uitwerken en deze dagen bij elkaar zetten. Daarna willen zij richting uitvoerende partijen.

.

=
het idee dat ook met deze groep niet richting de echte uitvoering van opschaling kan worden

gewerkt. Naast de verdere uitwerking zou nu wel heel snel een opdracht/plan voor uitvoering van de grootschalige

vaccinatie moeten komen. Dan zouden de uitvoerders daadwerkelijke uitvoeringsplannen moeten opleveren voor

grootschalig vaccineren (a la de roadmap van de GGD, maar dan met een plus), en de acties daaruit in gang zetten.

e Wij praten ondertussen ook verder met Deloitte/RIVM SEEN heeft onze vragen nog wat verder uitgewerkt in bijgaand

document. Morgen hebben wij een volgend gesprek.
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Groeten,
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